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Статья посвящена основным вехам жизни и работы замечательного человека заслуженного юриста РСФСР, выдающего-
ся Генерального прокурора Советского Союза Александра Михайловича Рекункова. В статье изложены основные исторические 
периоды его работы на различных должностях прокуратуры — от помощника районного прокурора до Генерального прокуро-
ра СССР. Особое внимание уделено его работе в Брянской области с 1958 по 1966 г.
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The article is devoted to the main milestones in the life and work of a remarkable person, an honored lawyer of the RSFSR, an 
outstanding Prosecutor General of the Soviet Union, Alexander Mikhailovich Rekunkov. The article describes the main historical periods 
of his work in various positions of the prosecutor’s office from assistant to the district prosecutor to the Prosecutor General of the USSR. 
Particular attention is paid to his work in the Bryansk region from 1958 to 1966.
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